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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A közfinanszírozott fogorvosokra nem veszélyes a 
járvány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemben több fogorvos jelezte számomra, hogy annak ellenére, hogy a koronavírus-
járvány harmadik és eddig legsúlyosabb hulláma tetőzik, a közfinanszírozott fogászati ellátást 
nyújtó fogorvosoknak nyitva kell tartaniuk, folyamatos ellátást kell biztosítaniuk a betegek számára.

A fogorvosok a koronavírus-járvány szempontjából rendkívül veszélyes munkát végeznek, hiszen a 
munkájuk elemi része, hogy olyan ellátást nyújtsanak, beavatkozásokat végezzenek, amely 
drasztikusan megkönnyíti a vírus terjedését.

Fontos megjegyezni, hogy a Kormány azon rendeletében, amely elrendelte a szolgálatatások 
leállítását március elején két hétre a fogorvosok nem szerepelnek, sőt, a jogszabály külön kiemeli, 
hogy a közfinanszírozott egészségügyi szolgálatatóra, így például a körzeti fogorvosra, a boltzár 
nem vonatkozik.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Valóban nem intézkedtek az állami fogorvosi körzetek biztonságáról, munkájuk ideiglenes 
felfüggesztéséről, illetve annak csak a sürgősségi ellátásra korlátozásáról most márciusban?

2) Mi az oka annak, hogy így elfeledkeztek a fogorvosokról?

3) Mi az oka annak, hogy nyitva kívánják tartani a fogorvosi rendelőket a koronavírus járvány alatt?

4) Amennyiben mégis intézkedtek ezen szolgálatások esetén a sürgősségi ellátásra korlátozásról, mi 
az oka annak, hogy erről nem tájékoztatták megfelelően a fogorvosokat?


